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LO-områden:  
 Stor Stockholm 

         Riesen i Syd 
         Riesen i Väst 
         Mellan Norrland, vilande 
         Övre Norrland, vilande 
 

         LO/Aktivtetsombud: 
         Västerbotten 
         Ångermanland 

         Gävleborg 

         Dalarna 

         Värmland 

         Uppsala 

         Östergötland 

Halland 

         Småland 

         Kalmar 

         Kronoberg 

 

         Valberedning: 

Roffa Asplund 

     

RiesenNytt: Mathilda Gabre & Britt Munk 

Webbmaster: Peter & Marie Lind 

       Draghundssektorn: Anna-Carin Lönn 
       Utställningsansvarig: Brith Andersson 
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1. Mötets öppnande 

Hans Gunnarsson hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Val av protokolljusterare 

Annika Danielsson valdes att jämte Hans Gunnarsson justera dagens protokoll. 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes och fastställdes. 

  

4. Föregående mötesprotokoll 

Genomgång av protokoll från styrelsemöte nr.2 2015-01-.24/25 
 

Kvarstående beslutspunkter från tidigare protokoll under  2014 och 2015. 

Införs i separat Handlingsplan 2015 

 

Protokoll no 1/2014 

  

Beslut 10/2014: Stängs. Mathilda Gabre och Hans Gunnarsson får i uppdrag att organisera 

information kring aktivitetsombuden för publicering av ytterligare information samt 
Sverigekarta i kommande nummer av RiesenNytt och hemsidan. Arbetet med hemsidan   

kommer även att involvera webmasters.  

Se pkt. 7. Lokalområde/Aktivitetskommittén nedan, infört i Handlingsplan 2015 
 

 

 

Protokoll no 1/2015 

 

Beslut 6/2015: Genomfört. Hans Gunnarsson får i uppdrag att kontakta Jarmo Renner 

för diskussion om Riesenshopens framtid och planen för 2015.         

se pkt.7 Riesenshopen nedan             

        

Beslut 10/2015: Kvarstår. Styrelsen beslutar att uppdatering av styrelsedokumentet 

”Styrelsedokument SRSK” uppdateras av den nya styrelsen för 2015. Bland annat ska 

säte ändras och likaså arvode/ersättning. Detsamma gäller genomgång av SRSK: s 

Kommunikationsplan som tidigare antagits. Infört i Handlingsplan 2015, förslag på 

uppdatering tas fram av Annika D. och Lars B. 
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5. Inkommande post 

Då sekreterarposten varit vakant sedan årsmötet har ingen diarieföring skett för 

inkommande och utgående post. Rutinerna ses över. 
 

6. Utgående post 

Då sekreterarposten varit vakant sedan årsmötet har ingen diarieföring skett för 

inkommande och utgående post. Rutinerna ses över. 

 

7. Rapporter 

 

Ekonomi 

Resultat – och balansrapport för perioden 2015-01-01 t.o.m 2015-06-31 redovisades 

av Annika H.  

Ekonomin är god och läget är under kontroll 

 

RAS/RUS 

Inget att rapportera 

 

Avelskommittén 

Inget att rapportera 

 

Utställningsansvarig 

Inget att rapportera 

 

Informationskommittén 

 

Facebook 

Rapporteringen fortskrider som tidigare.  

 

RiesenNytt 

Sista numret av RiesenNytt har kommit. 

Styrelsen framför ett stort tack till Mathilda Gabre och Britt Staffas Munk för ett 

mycket bra arbete med tidningen. 

Hur vi skall ha det i fortsättningen tas upp som punkt på medlemsmötet den 14/7-15. 

 

Hemsidan 

Inget att rapportera. 
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Sponsring/Sponsoravtal 

Inget att rapportera 

 

Riesenshopen - förlagsartiklar, nya artiklar och framtid 

Hans rapporterar om samtalet med Jarmo om Riesenshopen 

  

Test- och beskrivning 

Ansvarig MH och Extriörbeskrivning är vakant 

 

Tävlingssektorn 

 Riesen-SM 2015 resultat redovisas i sista numret av RiesenNytt 

 Kopparbo 16/7-17 

 - Officiell Lydnadstävling, 13 st anmälda 

 - Oficiell Apellklasstävling, 16 st anmälda 

 

Draghundsgruppen 

Hans Gunnarsson och Anna-Carin Lönn representerade SRSK på SDSFs årsstämma i 

maj i Märsta. Hans redogjorde för de beslut som fattades där. 

 

            ISPU – Internationale Schnauzer-Pinscher Union. 

Inget att rapportera. 

 

Lokalområde/Aktivitetskommittén 

Styrelsen diskuterade kommunikationen och verksamhet i lokalområden och 

aktivitetsombud. Styrelsen beslutar att undersöka kontaktbehovet mellan styrelse och 

ombud för att se om det behöver förändras. Inlagt i Handlingsplan 2015 

 

Utbildning 

 Inget att rapportera 

 

Riesenlägret 

Inget att rapportera 

 

8. VU-rapporter 

 VU har beslutat att ansluta Riesenshopen till Swish. Swishnumret till Riesenshopen är 

123396009 

 

9. Övriga frågor 
 

9.1 Förfrågan från ASCA 

Den 2015-05-13 fick SRSK en förfrågan från Mikael Hageus ASCA(Australien 

Shepard Club America), som i sin tur fått en förfrågan från den Amerikanska Giant 
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Schnauzerklubben om rasen kan stå med bland godkända vallhundar inom ASCA. 

ASCA finns representerade i Europa och Sverige, swedasc.se Som representant för 

Europa säger Mikael Hageus att han inte har några invändningar och kommer att rösta 

för. Mikael Hageus vill ha vår åsikt i frågan. 

 

Styrelsens uppfattning i frågan efter diskussion är att vi anser inte att Riesenschnauzer 

är en vallningshund, utan den är avlad för bruksaktiviteter och som vakthund. 

Med ovanstående motivering anser vi att rasen inte skall stå med bland godkända 

vallningshundar. 

 Lars meddelar Mikael Hageus vår uppfattning med ovanstående motivering 

 

9.2 SBK mål 2015 

 På SBK kongress presenterade SBK ett nytt mål, att nå 100000 medlemmar år 2018 

från nuvarande c:a 70000 st. SBK vill få svar från oss hur vi kan bidra till detta. 

 Hans ges i uppdrag att göra detta. Inlagd i Handlingsplan 2015. 

 

9.3  Styrelsens arbetssätt/ambition 

  Bereds under hösten med de nya styrelsemedlemmarna och beräknas klart 31/12-15 

 som ett 1:a utkast. Inlagt i Handlingsplan 2015  

 

10.  Nästa möte 
  

 

Vid protokollet: 

 

 

Lars Bivstedt   

   

 

 

 

Justeras: 

   

 

   Annika Danielsson      Hans Gunnarsson 


